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北京交通大学经济学科经过百年发展，已经形成涵盖产业经济学、区域经济学、金融学、劳动经济学、国际贸易、国民经济学、技术经济学、数量经济学、统计学、公共管理学等多学科的应用经济学及相关一级学科体系。以运输经济学和综合交通研究为特色的产业经济学，是北京交通大学经济管理学院最具有学术影响力和社会声望的领域。1909年北京交通大学的前身北京铁路管理传习所创立，成为中国最早的交通经济管理类高等院校，也开始了其先在铁路后拓展到多种运输方式、直至目前综合交通运输领域集成引领学科的百年发展之路。改革开放后的80年代，依托学科的前身，运输经济学等学科成为国家首批建立的硕士点、博士点，又同时成为国家重点学科。近年来，我院相继牵头成立北京市哲学社会科学北京交通发展研究基地、北京产业安全与发展研究基地、北京“人文交通、科技交通、绿色交通”研究基地等，这些机构和我院教师长期坚持运输经济、综合交通以及相关运输方式、城市交通等领域的理论、体制与政策研究，承担了大量国家级项目和各相关主管部委机构、省市地方政府、大型运输企业委托的研究项目，取得丰硕的理论与政策咨询成果，除发表论文、出版专著、成果获奖外，很多成果已被政府部门采纳或被企业应用。
为了更有效地推动综合交通与运输经济学研究，加强综合交通建设的国际学术合作交流并跻身世界领先研究领域，兹定于2016年11月19日在重庆交通大学召开第四届运输与时空经济论坛，本届论坛的主题为“运输业的供给侧改革”。本次论坛旨在加强综合交通和运输经济学的交流融合，建立关于本研究领域的信息通道，促进中外交通运输经济学界的密切合作，推进我国运输业供给侧改革。论坛由北京交通大学经济管理学院、重庆交通大学国际学院、重庆交通大学经济管理学院、重庆交通大学交通运输学院、中国铁道学会、中国技术经济学会主办，中国铁道学会经济委员会、中国技术经济学会运输技术经济专委会、北京交通发展研究基地、北京产业安全与发展研究基地、西部交通与经济社会发展研究中心、口岸物流与航运发展研究中心、新丝绸之路国际联合研究中心承办，北京交通大学基础产业研究中心、北京交通大学中国城镇化研究中心、北京交通大学中国交通运输经济研究中心共同协办。
学术论坛将采取主题发言和圆桌会议讨论的方式，上午围绕供给侧改革背景下的综合交通、专项交通、可持续交通、城市交通等领域邀请国内外著名专家做主题演讲，下午将召开圆桌会议，并将安排与会专家就运输业的供给侧改革的相关议题进行讨论和发言。本次会议不收取会务费，餐饮由会议主办方承担，参会人员往来交通费用自理。
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  Since its foundation, the discipline of Economics of Beijing Jiaotong University (BJTU) has been developing more than 100 years. Now, it has covered many branches of economics such as industrial economics, regional economics, finance, labor economics, international trade and commerce, national economics, technological economics, quantitative economics, statistics, and public management. Of these branches, the industrial economics, whose focus is transportation economics, is the one of the most academic influence in China. Beijing Jiaotong University was founded by the Qing Government in the year of 1909, growing out of former Beijing Railway Management Institute. It is the first higher educational institute specialized in educating managerial talents in China. After the reform and opening-up of China, the school of economics and management (SEM), BJTU, became the earliest one that was qualified to recruit master and Ph.D. students of transportation economics. In recent years, SEM, as the leader, together with other organizations, has established several research institutes such as the Beijing Transportation Development Research Center, and the Beijing “Cultural Transportation, Scientific Transportation, Green Transportation” Research Center. Cooperating with these institutes, SEM has made plenty of theoretical contributions that are associated with China’s transportation system and its development. Besides the theoretical contributions such as the academic articles and books, there are also many empirical and applicable contributions, some of which have been adopted by governments and entrepreneurs.

  To strength the international cooperation pertaining to the research of transportation economics and improve the development of the SEM, the 4th Forum for Transportation and Spatio-Temporal Economics will be held on Nov. 19, 2016, on the campus of Chongqing Jiaotong University, Chongqing, China. The forum takes Transportation Supply Side Reform as the theme this time, and aims to promote academic exchanges that mainly focus on new-type urbanization and green transportation in China. The host of the forum consists of the School of Economics and Management of Beijing Jiaotong University, International College of Chongqing Jiaotong University, School of Economics and Management of Chongqing Jiaotong University, School of Transportation of Chongqing Jiaotong University, Chinese Society of Technology Economics and its Transportation Technology Economics Association. The organizer is the Department of Economics, School of Economics and Management, BJTU, Research Center for Beijing Transportation Development and Research Center for Beijing Industrial Security and Development. The co-organizers are the Research Center for Basic Industries, BJTU, Research Center for China’s Urbanization, BJTU, Research Center for China’s Transportation Economics, BJTU, and Research Center for Beijing Industrial Security and Development, BJTU.

  The forum comprises plenary keynote sessions and parallel sessions. The former will invite active experts to make keynote speech around the theme of the forum. The latter will offer the other attendees a chance to make more in-depth discussion and exchanges around transportation economics, urbanization and urban transportation, and sustainable development and industrial security under the background of transportation supply side reform. Note that to attend the forum, attendees will cover the forum materials, refreshment breaks, and meals, accommodations during the forum.
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